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Åsa Lundmark /SLK

Från: Stina Engström
Skickat: den 23 oktober 2020 14:01
Till: Kommunstyrelsen
Ämne: Re: Interpellation 

Korrekt så. 

Med vänliga hälsningar 
Stina Engström (L) 
070‐5595849 
 
23 okt. 2020 kl. 10:35 skrev Kommunstyrelsen <kommunstyrelsen@skelleftea.se>: 

Då skulle interpellation bli så här: 
” 

Interpellation till Tomas Teglund, ordföranden i support och lokaler. 

  

  
Politiska ärenden kan knappast vara intressanta för våra medborgare/invånare.  

Det är lite trist att jag ännu en gång ska måste vända mig till  

kommunfullmäktige i ett och samma ärende. Det verkar som att bland hjälper  

inte att motion har behandlats och beslut har tagits i kommunfullmäktige. 

  

Kort historik 

  

Jag lämnade in en motion den 18 januari 2012 med rubriken  

Tillgång till kommunens insida. 

Den handlade om att vi förtroendevalda saknar tillgång till  

kommunens insida. Däremot de politiker som har en anställning hos  

kommunen har tillgång till denna förmån.  

Alltså vi politiker i Skellefteå  

kommun har inte lika förutsättningar i vårt politiska arbete. 

  

Kommunstyrelsen beslutade 2012‐06‐19,  

§ 252 att ”kommunledningskontoret ska tillsätta en arbetsgrupp för att  

definiera behoven. Det ges tillgång till intranätet för fritidspolitiker om  

arbetsgruppen ser att intranätet kan tillföra funktioner/information som saknas  

i systemet för papperslösa nämndssammanträden och ökad insyn.  

Kommunens IT‐avdelning ska förbereda politikernas användare och identiteter  

för åtkomst och enkel inloggning.” 

  

Kommunfullmäktige 2012‐09‐18, ärende 12 ‐ Motion av Stina Engström (FP)  

om att fritidspolitiker ska få tillgång till kommunens webb "Insidan" (4/12) 
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Kommunfullmäktiges beslut, § 182 Dnr 2012‐000045 109  

Motion av Stina Engström (FP) om att fritidspolitiker ska få tillgång till  

kommunens webb "Insidan" (4/12), URL ‐  

https://www.skelleftea.se/Gemensamt/Namnder/Protokoll/Bifogat/a1f600b4‐ 

264f‐4af1‐bbd7‐ae7a50974ec6.pdf: Motionens syfte är uppfyllt genom  

kommunstyrelsens åtgärder. 

  

Jag har nu under åtta år och i olika sammankomster påmint om  

kommunfullmäktiges beslut samt lyft frågan om varför inte man verkställt  

beslutet? När jag nu har tjatat om detta i åtta år har jag landat till att  

frågan måste tillbaks till kommunfullmäktige.  

Bägare rann faktiskt över för mig då jag förstod att verksamhetscheferna tar  

för givet vi har tillgång till kommunala Insidan. 

  

Med anledning av ovan nämnda vill jag ifrågasätta: 
  

1. Av vilken anledning har man valt att inte verkställa kommunfullmäktiges  
beslut under snart nio år efter att beslut fattats? 
 
 
 
2. Hur lång tid ska det ta att få ett beslut verkställt? 
 
 
3. Vem är det som bestämmer tidsramen? 
  

  

Skellefteå 2020‐10‐06 

Stina Engström (L)  

Ledamot kommunfullmäktige Skellefteå kommun 
  
  


